



**出售犬隻 成為警犬**  
**Dog Sale to Police Dog Unit**

姓名 Name :Mr/ Miss/ Ms\* (中文姓名 先生/小姐/女士\*)

---

業務名稱 (如有) 商業登記號碼  
Business Name (If any) BR No.

---

電話 Tel No. : 1. 2. 傳真 Fax No.:

---

地址 Address :

---

請附上有關犬隻文件(如有): 如出世紙, 預防狂犬病注射證明書, 病歷記錄。

Please attach dog documents (if any): e.g. birth certificate, vaccination certificate and health record.

本人有意出售  
I wish to sell

犬隻品種 Dog Breed			
性別 Gender	男* Dog*	女* Bitch*	晶片號碼 AVID No.
年齡 Age			體重(公斤) Weight (Kg)

每一頭犬隻填寫一張表格 Please fill in one form for each dog.

\*刪去不適用者 \*Delete as appropriate

本人明白及同意警犬隊可聯絡本人, 進行探訪及測試犬隻, 以決定所售賣的犬隻是否適合成為警犬。

I understand and agree that Police Dog Unit may contact me, visit my place and test the dog to decide whether it is suitable for police training.

本人持有有效的「動物售賣商牌照」\* / 「繁育狗隻牌照 (甲類\*/ 乙類\*)」 牌照號碼:

I have "Animal Trader Licence" \* / Dog Breeder Licence (Category A \*or Category B\*) Licence No. \_\_\_\_\_

本人確定上述所提供資料正確

I confirm that the information provided above is correct.

簽名 : 日期:

Signature: \_\_\_\_\_ Date: \_\_\_\_\_

填妥表格後請將表格寄回: 警犬隊總部, 新界上水沙嶺缸瓦甫路二八八地段或傳真: 2672 0273, 如有任何查詢, 歡迎致電本校電話: 3661 4991 聯絡。

Please mail this form to Police Dog Unit Headquarters, Lot No.288, Kong Nga Po Road, Sha Ling, New Territories or Fax to: 2672 0273. If you require any further information, please call us on 3661 4991.

個人資料的說明

本人/我們明白並同意香港警務處警犬隊及其授權人仕及單位, 有權使用以上提供的資料, 作為進行本人售賣犬隻作警犬用途。

I/ we understand and accept that the information given in this Form will be used by the Hong Kong Police Dog Unit and authorized persons to process my application in respect of the dog sale for Police use.